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Vragen van het lid Vendrik
(GroenLinks) aan de minister van
Verkeer en Waterstaat over het
onderzoek naar een glazen
overkapping voor de A27.
(Ingezonden 11 maart 2010)

1
Kent u het bericht «Onderzoek naar
glazen overkapping A27»?1

2
Bent u al door de Bestuur Regio
Utrecht (BRU) benaderd om
medewerking te verlenen aan een
onderzoek naar de haalbaarheid van
een glazen overkapping van delen
van de A27 in Utrecht? Zo ja, wat was
uw antwoord daarop? Zo nee, bent u
bereid contact te zoeken met de BRU
om te kijken hoe u medewerking kan
verlenen aan dit onderzoek?

3
Bent u bereid een Maatschappelijke
Kosten- Batenanalyse (MKBA) uit te
laten voeren naar de kansen van een
glazen overkapping van delen van de
A27? Zo nee, waarom niet?

4
Wat is, gezien uw totale gebrek aan
enthousiasme voor «de Duurzame
Snelweg», uw oordeel over de
diverse nationale innovatieprijzen die
dit concept gewonnen heeft?

1 De Telegraaf, 10 maart 2010
http://www.telegraaf.nl/binnenland/
6250134/__Onderzoek_glazen_overkapping_
A27__.html
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